

Langkawi Pulau Payar Snorkelling Tour

(8 hours)

RM /pax

Package includes:

- Return transfer from Hotel to kuah Jetty
- Return ferry from kuah jetty to Paradise 101 Island
- ferry Insurance
- Life Jacket
- Packed Lunch

Remarks :

- The island has no water supply and all toilets use seawater. Bring enough bottled water to drink and clean yourself
- Get an extra set of clothes for replacement
- Bring Slippers for replacement
- Bring sun protection lotion
- If there is seasickness, please prepare medicine for seasickness
- Please take good care of your belongings and try not to bring valuables items on board



- Assemble and pick up to Kuah Jetty
- Depart to Pulau Payar by ferry (Approx 45 minutes)
- Payar Island is a marine park that offers protection for its diverse marine life. Payar Island is also a snorkelling and diving site famous for its corals.
- Proceed to snorkelling trip or visit to the tunnel of the boats which have glass bottom for you to see the marine life and corals as you move along the coral gardens.
- Lunch
- You may see and feed baby reef sharks that inhabit the waters near the shore
- Depart back to Kuah Jetty
- Back to Hotel

**** Under unforeseen circumstances the company and its associated agent has the rights to amend the itinerary as and when if necessary ****



Contact: 018-2634501/03-21424501

Email: gitours@live.com.my

Website: www.gitmalaysia.com

Terms and Conditions

1. This Packages is required minimum 2 to go
2. Prices quoted are based on current operating costs, fuel & hotel prices and Taxes imposed by the Malaysia Government. In the event of any increase after the date of this quotation, price adjustments may be necessary.
3. The rates are subject sightseeing tours at the time of booking.
4. Surcharges may be applicable on certain dates, eg:weekends/weekdays or peak season
5. Description of tours is indicative and itineraries are also indicative.
6. Sightseeing tours are strictly based on weather conditions and also local service providers have the right to cancel the sightseeing tours without prior notice.
7. No refunds either in part or in full will be made for any unutilized service.
8. All the sightseeing tours and excursions are organized by local companies. The timings and days of operation are subject to alteration. Changes if any will be intimated at the time of booking.
9. Bookings once confirmed are subject to cancellation charges which shall be advised at that time.
10. GIT Tours & Travels Sdn Bhd is not responsible for any change in the price due to factors not in the control of the organization.

兰卡威 芭雅岛浮潜 之旅(南洋 大堡礁) (8小时)

RM /人

配套包括:

- 往返酒店和瓜镇码头载送
- 往返瓜镇码头和芭雅岛的渡船载送
- 渡船保险
- 渡船救生衣

备注:

- 岛上没有提供自来水, 所有厕所都使用海水。建议带上足够的瓶装水喝和清洁自己
- 多备一套衣服以便更换
- 携带拖鞋, 以便更换
- 携带防晒用品
- 如有晕船的先列, 请先准备好晕船的药物
- 请保管好随身物品, 尽量不要携带贵重物品



- 集合于酒店并前往瓜镇码头
- 乘坐渡船出发前往芭雅岛 (约45分钟船程)
- 芭雅岛是一个海洋公园, 为其多样化的海洋生物提供生态保护。这座岛上也是一个以珊瑚闻名的浮潜和潜水地点。
- 在这个美丽的海洋公园岛上展开浮潜之旅。也可在船上的海底隧道零距离跟海洋生物接触
- 午餐
- 您可以看到并喂养栖息在海岸附近水域的小礁鲨
- 出发返回瓜镇码头
- 返回酒店

**** 行程只供参考, 以当地旅游安排为准 ****



Contact: 018-2634501/03-21424501
Email: gitours@live.com.my
Website: www.gitmalaysia.com

条款和条件

1. 此配套需至少两人同行
2. 报价基于当前的运营成本、燃料和酒店价格以及马来西亚政府征收的税费。如果在此报价日期后出现任何上涨，可能需要进行价格调整。
3. 价格视观光旅游的供应情况而定。
4. 价格在节日期间会有更动，如周末/平日或旺季
5. 行程仅作为参考用途。
6. 观光团严格视天气情况而定，当地服务提供者有权取消观光团，恕不另行通知。
7. 对于任何未使用的服务，将不予部分或全部退款。
8. 所有观光旅游和短途旅行均由当地公司组织。营业时间和日期可能会有所变更。如有更改，将在预订时通知。
9. 预订一经确认将收取取消费用，届时将通知您。
10. GIT Tours & Travels Sdn Bhd 将不负责，任何无法控制的因素而导致的任何价格变化。